
Eide skole 
Referat FAU møte 11.02.2021 
 
Sted: Teamsmøte 
 
Til stede:  
1.klasse: Solveig og Judith, 2.klasse: Ingjerd og Anita (referent), 3.klasse: Monica, 4.klasse: 
Per Øyvind og Ruben, 5: klasse: Markus, 6.klasse: Line (leder), 7.klasse: Ingrid, Ann (rektor) 
 
Informasjon fra rektor:  

1. Budsjett: 
Budsjett for 2021 er 8,2 mill. Budsjettet for 2019 var 10,2 mill, og vi er nå flere elever. 
Røde tall på alle skoler i Grimstad.  
 
Ny nedbemanningsrunde er i gang. Har i dag 15,3 årsverk, må ned til 14.  
 
Ipad implementering koster mye. Skolen har mye utdatert utstyr, tavler som ikke 
virker osv.  
 
1.august er antall elever mest sannsynlig over 100. 
 

2. SFO: 
Veldig positivt at ferie SFO holdes på Eide skole. Opp mot 30 barn der i feriene. Håper 
vi kan fortsette å ha SFO her.  
Fortsatt ikke matservering grunnet kapasitetsmangel.  
 

3. Skidag: 
Elever og lærere hadde en super skidag i går. Rektor takker Eidekameratene og 
foreldre som bidro med oppkjørte skiløyper, skuffa skøytebane, startnummer og 
premier.  
 

 
FAU saker: 

1. Læringsplattform: 
Det skal komme ny plattform som erstatter ItsLearning, men usikkert når. Inntil 
videre brukes Teams. Rektor skal oppfordre lærerne til å legge ut link til ukeplan på 
Visma slik at foreldre ikke trenger inn på barnets Ipad for å lese den.  

 
2. 17. mai: 

Det blir ikke folkesamling i byen eller den tradisjonelle 17.mai feiringa på Eide skole  
pga Covid-19.  Oppfordrer 17.mai komiteen (Monica, Ingrid, Ruben og Solveig) til å 
begynne å tenke på hva vi skal finne på på Eide skole.  

 


